
            

 

 

 

Изх. № 00-01-ИПСН/13.03.2017 г. 

 

ВЪПРОСИ 

от 

Фондация „Български институт за правни инициативи“ 

към Иван Христов Демиревски – съдия в Административен съд Кюстендил, в 

качеството му на кандидат за административен ръководител на Административен съд 

Кюстендил с дата на избор 21.03.2017 г. 

 

1. В изготвената от Вас концепция за стратегическо управление на Административен 

съд Кюстендил присъства следното изречение:  

„Следва да се отбележи, че от създаването на съда до настоящият момент в 

Административен съд – Кюстендил не са извършени проверки във връзка с борба с 

корупцията, поради липса на сигнали за корупция. 

Липсата на сигнали за корупция до момента води до извода, че Административен 

съд - Кюстендил е достигнал едно високо ниво на прозрачно правосъдие, което 

трябва да се запази и надгради.” 

(стр. 22) 

Според Вас, какво конкретно води до извода, че липсата на сигнали за корупция е 

равносилна на високо ниво на прозрачно правосъдие? 

 

2. Кои са личните качества, които правят един кандидат подходящ да заеме 

длъжността председател на Върховния административен съд? 

 

3.  Според Вас следва ли кандидатите за председател на Върховния административен 

съд да са изразявали и защитавали позиции по актуални теми и проблеми на 

съдебната власт и в частност на административното правораздаване?  

 



            

4. Следва ли, според Вас, подходящият кандидат за председател на Върховния 

административен съд да е административен съдия и/или съдия от ВАС? 


